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Bestyrelsesmøde Frydenborg gruppe DDS 
Onsdag d. 02.11.22 - 19.15-21.15 

Sted: Frydenborg  
 

 

 

Referent: Gro Lilbæk 
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Dagsorden punkt Mødereferat - Beslutning/kommentar Evt. Opfølgning 

/Ansvarlig 

1. Velkomst og indledning 

- Valg af referent 

- Godkendelse af referat fra forrige møde. 

- Gennemgang af dagsorden og evt. nye punkter. 

- Diverse 
 

 
 
Gro skriver referat. 
 
Referat godkendt. 
 
Diverse: Hellere bestyrelsesmøder om tirsdagen 
– sker allerede fra næste møde (10. januar) 
 
 
 

 
 

2. Status på aktionspunkter fra forrige møde 

- Aktionspunkter i referat fra forrige møde. 
 

 
GL har en opfølgning vaskning af loft efter der er 
opsat nyt tagpap. 
 
Maling af portalen – Klavs melder tilbage til 
Gilderne at vi ikke ønsker det malet. 
 
El-arbejde – der skal opsættes ny vandvarmer. 
Nejst bestiller 
 
Hyttemor (Gro) oplyser at hjemmeside er 
opdateret. Små opdateringer skal dog udføres. 
 
Der skal ske en generel opdatering af 
hjemmesiden ifht. angivne navne/kontakter. 
Dette tages op på kommende møde. 
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3. Gildernes projekt 

- Status 

- Frydenborgs deltagelse ved åbningsfest 25. november 22 og 

forår/sommer 2023. 

o Valg af repræsentant til planlægning ? 

o Valg af datoer ? 

 

 
 
Referat fra møde om projektet blev gennemgået 
med nedenstående bemærkninger: 
 

• Gilderne har foreslået at der skal sættes 

plancher op om planterne → det 

ønskes ikke af bestyrelsen. Forslår at 
man sætter QR-koder op i stedet. 
Plancher vil skæmme området – og 
gøre det mindre ”spejder-agtig”.  
 

• Indvielse i november (officiel) og en til 
foråret, som vil involvere spejderne.  

 

• Rygning – bestyrelsen ønsker intet stort 
askebæger i ”nærområdet” 

 

• Brugsregler – folk skal selv tage deres 
affald med. Adgangstidspunkter er 
forskellige for spejdergrupper og almene 
folk. Forbeholdt spejderne om aftenen.  

 

• Handikaptoilet bliver gjort rent af samme 
selskab som vi benytter 

 

• Nejst og Klavs deltager ved den 
officielle indvielse 
 

• Mette Mørkeberg deltager ved 
planlægningen af forårets indvielse. 
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4. Orientering fra gruppeledelsen 

- Gruppeleder – Status omkring varetagelse af GL posten 

- Spejdermøder generelt 

- Ledersituationen 

 

 

• Det aftales efter ønsker fra Bitten selv – 
at Bitten stopper som GL snarest muligt 
– herunder at GL mail ændres så der 
sendes til GL-team (Aslak, Jan, Steen, 
Rasmus). 
 

• GL-team indkaldes til hastemøde for at 
få overdraget Bittens opgaver asap → 
Klavs indkalder og afholder møde. 
Dagsorden på møde er overdragelse af 
opgaver. 
 

• Ledersituation er ”okay” – men kunne 
godt bruge nogle til at hjælpe ved Trop. 

 

• Alle grene undtagen Junior er fyldt.  
 

• Tropsgrenen er den største i divisionen 
 

 

5. Orientering fra div. Udvalg og korps m.v. 

- BUS (6. oktober) 

- Division 

- Korps (11-13. november) 

- Frydenborg udvalget (1. november) 

- Foreningsaften (8. nov) 

- Diverse 

 

 

• BUS arbejder på at der kan gives større 
tilskud til spejdere/FDF’ere da de har været 
på store lejre i år. Den nye kasser bør 
derfor så vidt muligt deltage på disse 
møder fremover. 
 

• Der skal primo 2023 sendes ansøgning til 
køb af nye telte – der gives umiddelbart 
tilskud til alle ansøgning. 

 

• Divisionsmøde – Steen deltager for 
Frydenborg. 

 

• Korps – Ida og Tobias deltager. 
 

• Frydenborg udvalget – Nejst og Klavs 
deltog 1. nov (se ovenfor under Gildernes 
projekt) 

 

• Foreningsaften – Rasmus og Bitten 
deltager. 
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6. Orientering og status omkring hytterne og udearealer. 

- Rengøring 

o Gilderne – Toilet ? 

- Reparation af tag 

- Status for elprojektet  

- Hyttemor  

- Diverse 

 

 

• Rengøring – det kører fint med hver 14. 
dag (skal gerne ind i hyttekalenderen, 
hvornår det udføres) → GL sender datoer 
til Gro. 
 

• El-projekt er færdigudført. 
 

• Kontakt i køkken i Møllen virker ikke med 
elkedel. 
 

• Drøftelse af forbrug af el grundet 
elpriserne. Der skal tænkes over, hvornår 
der tændes for varmepumpen – særligt da 
de fleste møder holdes udenfor. 
Varmepumperne varmer hurtigt op og kan 
tændes efter behov. 

 

• Det aftales dog at de skal være tændt så 
lokalerne er frostsikrede. 
 

• Jakob skal lige tjekke op på om tidsrummet 
kan ændres til at den kører fra 1630-20 
Klavs kontakter Jakob 

 

• Hyttemor (Gro) – ønsker en liste over 
gaveønsker ifm. udlån af hytten. Generel 
liste vil ligge i drop box så lederne selv kan 
opdatere, når de kommer i tanke om noget. 
GL følger op på denne. 
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7. Planlægning af kommende møder og arrangementer 

- Orientering og status  

- Grupperådsmøde 

o Forældreinddragelse  

o Ny GL og ny kasser. 
 

 

• Novemberdag – 86 deltager fra Frydenborg 
Gruppen 
 

• GL afholder i december 
planlægningsmøder for det kommende år. 
 

• Der afholdes Grupperådsmøde i februar. 
Der mangler 1 kasser og 1 GL (afhængigt 
af de kommende aftaler på møde vedr. GL 
funktionen. For at få forældre inddraget 
aftales det at afholde et møde for 
forældrerepræsentanterne i bestyrelsen 
den 4. januar 2023 – med fokus på at få 
forældre engageret i spejderarbejdet samt 
grupperådsmødet 

 

 

8. Økonomi, Administration 

- Orientering og status 

- Fondsmidler – Nordea ? 

- Diverse 
 

 
• Intet nyt. 

 

9. Eventuelt 

 

• Vigtigt at brændeskuret er låst – der har 
været tyveri af brænde. 

 

• Arbejdsopgaver til kommende arbejdsdag i 
2023: 

• Mærkning og maling af borde-
bænkesæt 

• Bord-bænk ved shelter ved søen skal 
fikses 

• Raftegården skal fikses 
 

 

 


